
همه جوانان ما در وجدان عمومی خود شهید لندی هستند

شماره پرسش: ۳۱۷۲۵

تاریخ ارسال پرسش: ۰۱:۱۳:۵۹ ۱۴۰۰/۷/۴

متن پرسش

سلام استاد جان، خدا قوت! استاد عزیزم، در این هجوم همه جانبه فرهنگی و در این فضاهای خطیر

مجازی و در این سیطره ی کمیت و مادیت بر نفوس انسان هایی از جمله بنده، چطور می شود که یک

نوجوان ۱۵ ساله ی ایذه ای همچون شهید علی لندی از سوختن و درد و آتش نهراسد و پروانه وار برای

نجات دو انسان به دل آتش بزند و از قضا مادر و خواهر شهید عزیزی، شهید دفاع مقدس را نجات

دهد!؟ چطور می شود که شهید علی لندی دست خدا شود. استادجان، زمانی در برنامه ی گام دوم

انقلاب گفتید اگر فضا باشد همه ی این جوانان شهید حججی اند! این روزها این جمله ی شما در

ذهنم تکرار می شود. چگونه هست که هر از گاهی امثال حججی ها و حاج قاسم ها و علی لندی های

ما را از روزمرگی و خواب گران بیدار می کنند و ما را متذکر حقیقتی می کنند؟ انصافا شجاعت و ایثار

این نوجوان بنده را حیران و شگفت زده کرده هست!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این راهی است که بحمدالله از طریق انقلاب اسلامی و سنتی که در این

تاریخ از طریق حضرت روح االله «رضوانااللهتعالیعلیه» مقابل جوانان ما گشوده شد، ما امروز آن را

تجربه میکنیم تا تاریخ ایثار و شهادت در دنیایی که ظلمات عالم را گرفته است، نقشآفرینی کند و

انسانها بتوانند خود را بیابند و هر آن کس که متوجه چنین حضوری در این تاریخ نشود گرفتار انواع

پوچیها و اکنونزدگیها میشود چه نوجوانان باشند و چه پیران. و شهید لندی فرزند انقلابی است که

در سال ۵۷ شروع شد و همچنان ابعاد پنهان او به ظهور آمده. آری! اگر همه مردم ما در وجدان

عمومی خود حاج قاسم هستند، همه جوانان ما در بنیانِ شخصیت خود شهید لندی میباشند. موفق

باشید 


